
Zápis
z veřejného zasedání zastupitelstva obce,

konaného dne 17.6.2020 v kulturní místnosti OU Svatá

Přítomni : ing. Dlouh á, pí. Y:r auzová, p. Zouhat, Z.Huzy čov á
ing. Bláhovec, p. Šrubař,

Omluveni: ing. M. Anýž

Ověřovatelé zápisu: pí. Huzyčová,pí. Dlouhá

Návrhová komise: p. Blahovec,p. Zouhar

Program:
I. Zahájeni
2 Určení ověřovatelů zápisu
3 určerní návrhové komise
4 Záv&ečný účetobce zarok2}I9
5 Smlouvas ČPZ Distribuce a.s.
6. Územnípříslušnost k MAS Mezi hrady
7. Zámér směny pozemku
8. Zámér prodeje pozemků
9 Příspěvky pro FK Svatá a TJ Sokol Svatá - prodloužení lhůt
10 Různé: Pověření kontrolně technického dozoru pro půdní vestavbu bytů

Y yřazení neupotřebitelného maj etu
Rozpočtové opatření 2 l 2020, 3 l 2020, 4 l 2020, 5 l 2020

11 Diskuze
12 Závér

1. zaháiení a schválení programu vz

Místostarosta obce p. Šrubař zahájilveřejné zasedáni zastupitelstva obce Svatá v 18:00
hodin. Konstatoval, že je přítomno 6 ělenů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů) a
zastupitelstvo j e usnášeníschopné.
Dále přednesl návrh programu zasedání, se kteým zastupitelstvo obce souhlasilo.
Starosta byl omluven z důvodu pracovní neschopnosti.

ZO hlasovalo o programu dnešního VZ.
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se 0

2. určení ověřovatelů zápisu

Ověřovateli zápisu dnešního YZbylinavržení p. Huzyčová a p. Dlouhá

ZO hlasovalo o schválení ověřovatelů zápisu.



Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0

3 určení návrhové komise

Do návrhové komise byli zvoleni p. Zouhar a ing. Bláhovec

zo hlasovalo o schválení návrhové komise:
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0

4 kontrola zápisu

Proběhla kontrola zápisu minulého VZ a nesed í zápisv bodě ě. 2 (Účetn i závérkaMŠ 2019)

5 ZávěrečnÝ účet obce za rok2019

Místostarosta přednesl návrh závěrečného účtu obce za rok 2019.

ZO hlasovalo pro závéreěný účet obce zarok2)I9:
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se 0

6 Účetní závěrka MŠ Svatá p.o. za rok 2019

Místostarosta obce seznámil zastupitele s účetní závěrkou MŠ Svatá pro rok 2019

ZO hlasovalo o schválení účetní závěrky MŠ:
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0

7 Smlouva s čEZ Distribuce a.s.

Místostarosta seznámil zastupitele se smlouvou s ČEZ Distribuce a.s. - úprava vedení NN
k.ú. Svatá a k.ú. Hudlice k parcele č. 403-1

ZOhlasovalo o smlouve s ČPZ Distribuce a.s.:

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se:0

8 Územní příslušnost k MAS Mezi hradv

Místostarosta obce seznámil zastupitele s územní příslušností k MAS Mezi hrady

zo hlasovalo o schválení:
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0



9 záměr směnv pozemku

Místostarosta obce seznámil zastupitele se záměrem směny pozemku parc.č. 4z8ll,požádal
majitel domu ép. 64 z důvodu nápravy vlastnických vztahů dle skutečnosti.

zo hlasovalo o schválení
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 6 Zdrželi se:0

10 záměr prodeie pozemku

Místostarosta obce seznámil zastupitele se záměrem prodeje části pozemku parc.č. 63015 a
části pozemku parc.č. 42715, které jsou v současné době připloceny k domu ěp. 44. O prodej
připlocených pozemki požádal maj itel domu čp. 44.

zo hlasovalo o schválení
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se: 0

11 Příspěvkv pro FK Svatá a TJ Sokol Svatá - prodloužení lhůt

Místostarosta obce seznámil zastupitele s prodloužením lhůt vyčerpání poskytnuté dotace pro
FK Svatá - z důvodu pandemie Koronaviru do 21.9.2020. a vyúčtovénim do 30.9.2020.

Místostarosta obce seznámil zastupitele s prodloužením lhůty vyčerpání poskytnuté dotace
pro TJ Sokol Svatá - z důvodu pandemie Koronaviru do 15.12.2020,pŤipadně vrácením
nevyčerpaných dotací do 31.12.2020.

zo hlasovalo o schválení
Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se:0

12. Různé

- ZO vza\o na vědomí :

- Pověření kontrolně technického dozoru pro půdní vestavbu bytů:
Místostarosta informoval, že by| požáďán o provádění kontrolně technického dozoru pro
půdní vestavbu bytů pan ing. Jiří Šejvl. Byla stanovena pravidla kontrolních dnů ato na
každou středu 9,00 hodin.Yždy budou jasně zadánapravidla praci, která se budou dělat, vše
zapsáno ve stavebním deníku.Toto rozhodnutí je v souladu se smlouvou Obce Svatá a stav.
firmou Hrabák - Lakmal s.r.o.

- Yyřazení neupotřebitelného majetku:
Došlo k vyřazení drobného majetku zhasióárny ato2 páry bot, které již nejsou k použití.

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se:

- ZO vzalo na vědomí rozpočtové opatření 212020,312020,412020, 512020



13. Diskuse

- p.Spálenka se dotazoval na zákazvjezdu na Trubskou. Místostarosta odpověděl, že
znaěky jsou dle passportu komunikaci, zce|a schválené dopravním inspektorátem a
odborem dopravy města Beroun.

- p. Spálenka se dotazoval, kdy se začne s kanalizací. Místostarosta odpověděl, že se
čeká na qisledek druhé dotace.

- p. Muškátová vznesla dotaz,jak se bude řešit u svozu pytlů s plasty, když bude v pytli
něco jiného ,nežtammábýt. Ž"prý údajně viděla potkana, kteý běžel kolem
obchodu. Místostarosta odpověděl, že pytle se budou svážet okamžitě, jak od obyvatel
svezou obecní pracovníci.

- p. Muškátová vznesla opakovaný dotaz,jak to bude s nepořádkem u p. Liberdy, kde
neustále parkuje mnoho aut, nějaké dokonce nepojízdné. Místostarosta odpověděl, že
sám osloví pana Liberdu.

- p. Ištoková vznesl a dotaz,j ak j e to se značkami - proč j sou na dvou místech obce 2
cedule s max. povolenou rychlostí 15km/h a u školky, kde ráno projede cca20 aut a
práší se, tyto cedule nejdou.
Místostarosta odpověděl, že tyto cedule si z vlastních zdrojů zaplatili majitelé
pozemků bydlících kolem komunikace.

- Místostarosta přivítal ředitelku školky p. J. Bendovou, která též řešila otáčení a jízdu
aut maminek, které jezďí ráno s dětmi do školky.

- p. Muškéíová se ptala, zda existuje vyhláška o sekání trávy aŤezáni dřeva v neděli.
Místostarosta odpověděl, že tuto vyhlášku nemáme.

- p. Ištoková prohlásíIa, že nám gratuluje, že jsme si přidali peníze bez přítomnosti
starosty obce. Místostarosta odpověděl, že to samozŤejmě není pravda, starosta byl
hlasování přítomen!!

- p. René Jirek řešil nedělní íezáni dříví a sekání trávy.
Místostarosta mu odpověděl, že potřebuje podněty k řešení problémů.

- Dále se řešily příliš velké pytle na plasty.
Místostarosta odpověděl, že jsme vyhodnocovali - necháme doběhnout ještě jedno
kolo svozu a lidé budou mít k dispozici i menší pytle.

- p. Jirek ještě podotkl,že u obchodu v kontejneru na oleje je vše možné i to, co tam být
nemá.



14. Usnensení

Ing. Bláhovec přednesl návrh ustanovení z dnešního ustavujícího veřejného zasedání,které
zo odsouhlasilo.

Na závěr p. Šrubař poděkoval všem přítomným zaúčast.

Příloha č,1 : Usnesení druhého.veřejného zaseďáni ZO Svatá

Zapsala: P.Krauzová

Ověřovatelé zápisu: p. Huzyčová

p. Dlouhá [rOú^

Ve Svaté ďne 29.6.2020


